
Wyciąg z Protokołu Elektronicznego nr XVIII/2020 

z XVIII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański, 

która odbyła się dnia 19 czerwca 2020 r. 

 
XVIII Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański odbyła się w formie zdalnej. W sesji uczestniczyli: 
Wójt Gminy - Magdalena Kołodziejczak, Zastępca Wójta – Daniel Kulkowski, Sekretarz Gminy 
– Małgorzata Grzegorczyk, Skarbnik Gminy – Mirosława Lica, Radca Prawny – Robert 
Dargiewicz, Kierownicy jednostek organizacyjnych, Kierownicy Referatów Urzędu Gminy oraz 
2 gości. 
 
I. SPRAWY REGULAMINOWE 
 
1. Otwarcie Sesji. 
Otwarcia XVIII Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Marek Kowalski o godzinie 
09:15.   
 
2. Stwierdzenie Quorum. 
Przewodniczący obrad sprawdził listę obecności radnych stwierdzając quorum; ustawowy 
skład Rady Gminy Pruszcz Gdański wynosi 21 radnych, wszyscy radni byli obecni.  
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Czy ktoś z Państwa ma uwagi do porządku 
obrad dzisiejszej sesji? 
Pan Remigiusz Kwieciński – złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Pruszcz Gdański oraz 
dwóch uchwał w sprawie przekazania wniosków do Wójt Gminy.  
Pani Beta Grzędzicka-Biała – zwróciła uwagę na zbyt krótki czas na zapoznanie się ze 
złożonymi projektami uchwał.  
Pan Remigiusz Kwieciński – wyjaśnił, że skargę na działalność Wójta Gminy Pruszcz 
Gdański Radni otrzymali ponad tydzień przed Sesją Rady Gminy. Natomiast dwa projekty 
uchwały w sprawie przekazania wniosków do Wójta Gminy zostały przedstawione Radnym 
niezwłocznie po ich wpłynięciu do Komisji Wniosków, Skarg i Petycji.  
Pani Monika Ficek – zwróciła uwagę, że skarga na działalność wójta Gminy Pruszcz Gdański 
była już rozpatrywana podczas XVII Sesji Rady Gminy.  
 
Nastąpiło głosowanie dotyczące wniosku Pana Remigiusza Kwiecińskiego o wprowadzenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 
Gminy Pruszcz Gdański. W głosowaniu wzięło udział 18 radnych, za przyjęciem wniosku 
głosowało 14 osób, 3 osoby zagłosowały przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Rada Gminy 
przyjęła wniosek większością głosów.  
 
Nastąpiło głosowanie dotyczące wniosku Pana Remigiusza Kwiecińskiego o wprowadzenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku do Wójta Gminy Pruszcz 
Gdański.  W głosowaniu wzięło udział 19 radnych, za przyjęciem wniosku głosowało 19 osób. 
Rada Gminy przyjęła wniosek.  
 
Nastąpiło głosowanie dotyczące wniosku Pana Remigiusza Kwiecińskiego o wprowadzenie 
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku do Wójta Gminy Pruszcz 
Gdański. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych, za przyjęciem wniosku zagłosowało 18 osób, 
1 osoba zagłosowała przeciw. Rada Gminy przyjęła wniosek większością głosów.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Stwierdzam, że porządek obrad został 
przyjęty z uwzględnionymi zmianami.  



 
4. Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Czy ktoś z Państwa ma uwagi do protokołu 
z XVII sesji Rady Gminy? 
Nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Stwierdzam, że protokół z XVII Sesji Rady 
Gminy został przyjęty bez uwag.  
 
II. Wotum zaufania dla Wójta Gminy Pruszcz Gdański za rok 2019 
1. przedstawienie Raportu o stanie Gminy Pruszcz Gdański w roku 2019  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak przedstawiła Raport o stanie Gminy Pruszcz Gdański w 

roku 2019.  

Raport o stanie Gminy Pruszcz Gdański w roku 2019 stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

2. debata nad Raportem o stanie gminy 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski poinformował, że do kancelarii rady gminy wpły-
nęły dwa zgłoszenia mieszkańców do udziału w debacie nad Raportem o stanie Gminy 
Pruszcz Gdański w roku 2019.  
W debacie udział wzięli: Pani Katarzyna Hemmerling (mieszkanka Gminy Pruszcz Gdański), 
Pani Małgorzata Grzegorczyk (Sekretarz Gminy Pruszcz Gdański), Pan Przewodniczący Rady 
Gminy Marek Kowalski, Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak, Pani Gertruda Jabłońska (miesz-
kanka Gminy Pruszcz Gdański, Przewodnicząca Rady Gminy I kadencji), radni Pani Monika 
Ficek, Pani Monika Rynkowska, Pani Weronika Chmielowiec, Pan Andrzej Chmielewski, Pani 
Karolina Wołosowska, Pan Remigiusz Kwieciński.  

3. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Pruszcz 
Gdański za rok 2019  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski przedstawił projekt uchwały. 
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 20 radnych) za przyjęciem uchwały głoso-
wało 14 osób, 6 osób wstrzymało się od głosu. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XVIII/50/2020 
z dnia 19 czerwca 2020 roku w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Pruszcz 
Gdański za rok 2019. 

Sesję opuściła radna Małgorzata Osowska.  
 
III. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Pruszcz 
Gdański za rok 2019 wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Gminy 
Pruszcz Gdański za rok 2019:   
1. przedstawienie przez Wójta Gminy Pruszcz Gdański – Magdalenę Kołodziejczak 
sprawozdania finansowego Gminy Pruszcz Gdański za rok 2019 wraz ze 
sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Gminy Pruszcz Gdański za rok 2019 oraz 
informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Pruszcz Gdański za rok 2019 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak przedstawiła sprawozdanie finansowe Gminy Pruszcz 
Gdański za rok 2019 wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Gminy Pruszcz 
Gdański za rok 2019 oraz informację o stanie mienia komunalnego Gminy Pruszcz Gdański 
za rok 2019. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
2. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu 
z wykonania budżetu Gminy Pruszcz Gdański za rok 2019 rok wraz z informacją o stanie 
mienia komunalnego i objaśnieniami (uchwała nr 033/g256/R/II/20)  
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski poinformował, że opinia Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Pruszcz Gdański za 
rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami jest pozytywna. Pan 



Marek Kowalski zapytał Radnych o konieczność pełnego odczytania wydanej opinii - nie 
zgłoszono takiej chęci. 
Uchwała Nr 033/g256/R/II/20 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Gdańsku z dnia 30 marca 2020 r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
3.     rozpatrzenie przez Radę Gminy Pruszcz Gdański sprawozdania finansowego 
Gminy Pruszcz Gdański za rok 2019 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Pruszcz Gdański za rok 2019 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję.  
Pani Monika Ficek – zapytała o finanse komisji rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
o umiejscowienie informacji o nich w sprawozdaniu finansowym.  
Pani Skarbnik Mirosława Lica – odpowiedziała na pytanie.  
Pani Monika Ficek – zapytała czy w sprawozdaniu ujęta została kwota wpływów, które 
pozostały z poprzedniego roku.  
Pani Skarbnik Mirosława Lica – odpowiedziała na pytanie. 
Pan Karol Kardasiński – zapytał o wydatkowanie działu gospodarki mieszkaniowej. Zapytał 
o pozycję „Różne wydatki na rzecz osób fizycznych”.  
Pani Skarbnik Mirosława Lica – odpowiedziała na pytanie. 
Pan Karol Kardasiński – zapytał o punkt odnoszący się do nauki specjalnej młodzieży oraz 
o stypendia dla uczniów.  
Pani Skarbnik Mirosława Lica – odpowiedziała na pytanie. 
Pan Karol Kardasiński – zapytał o zakup materiałów i wyposażenia na oświetlenie placów i 
ulic. 
Pani Skarbnik Mirosława Lica – odpowiedziała na pytanie. 
Pani Monika Ficek – zapytała o dofinansowanie budowy boiska w Przejazdowie.   
Pani Skarbnik Mirosława Lica – odpowiedziała na pytanie. 
Pan Janusz Sampolski – zapytał o składki roczne za przynależność Gminy Pruszcz Gdański 
do Stowarzyszeń.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – odpowiedziała na pytanie.  
Pani Weronika Chmielowiec – zapytała o wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych.  
Pani Skarbnik Mirosława Lica – odpowiedziała na pytanie. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Zamykam dyskusję.  
 
4. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 
Pruszcz Gdański za rok 2019 oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Pruszcz 
Gdański za rok 2019 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski przedstawił projekt uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 20 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 20 osób. Rada Gminy podjęła 
uchwałę nr XVIII/51/2020 z dnia 19 czerwca w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminy Pruszcz Gdański za rok 2019 oraz sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Pruszcz Gdański za rok 2019.  
 
IV. Absolutorium dla Wójta Gminy Pruszcz Gdański Magdaleny Kołodziejczak za rok 
2019.  
1. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pruszcz Gdański w sprawie 
udzielenia Wójtowi Gminy Pruszcz Gdański absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
Gminy Pruszcz Gdański w 2019 r.  
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Magdalena Migowska przedstawiła wniosek Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Pruszcz Gdański w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Pruszcz 
Gdański absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Pruszcz Gdański w 2019 r.  
Wniosek stanowi załączniku nr 4 do protokołu.  
 
2. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku dotyczącej 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pruszcz Gdański w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Pruszcz Gdański z tytułu wykonania budżetu za 2019 r. 



Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalki poinformował, że opinia Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku dotycząca wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pruszcz 
Gdański w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Pruszcz Gdański z tytułu 
wykonania budżetu za 2019 r. jest pozytywna. Pan Marek Kowalski zapytał Radnych o 
konieczność pełnego odczytania wydanej opinii - nie zgłoszono takiej chęci. 
Uchwała Nr 073/g256/A/II/20 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Gdańsku z dnia 8 czerwca 2020 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
3. podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Pruszcz Gdański z 
wykonania budżetu Gminy Pruszcz Gdański za rok 2019 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski przedstawił projekt uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 20 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 20 osób. Rada Gminy podjęła 
uchwałę nr XVIII/52/2020 z dnia 19 czerwca w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Pruszcz 
Gdański z wykonania budżetu Gminy Pruszcz Gdański za rok 2019.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak podziękowała radnym za docenienie pracy oraz 
podziękowała Panu Zastępcy Wójta, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik, wszystkim pracownikom 
urzędu oraz jednostkom organizacyjnym za współpracę.           
 
V. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  
 
1. zmiany uchwały budżetowej na rok 2020  
Projekt uchwały przedstawiła M. Lica – Skarbnik Gminy. Komisja Działalności Gospodarczej, 
Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt pozytywnie.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pani Monika Ficek – Zapytała o przeznaczenie wskazanej kwoty ujętej w budżecie komisji 
rozwiązywania problemów alkoholowych. Zapytała o projekt Aktywne Sołectwo.   
Pani Mirosława Lica – odpowiedziała na pierwsze pytanie.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – odpowiedziała na drugie pytanie.  
Pani Monika Ficek – Zapytała o konsultacje z sołtysami w sprawie otrzymania możliwego 
dofinansowania.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – odpowiedziała na pytanie.  
Pan Karol Kardasiński – Zapytał o zasadność jednoczesnej rezygnacji z określonej kwoty 
kredytu oraz z inwestycji.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – odpowiedziała na pytanie.  
Pan Janusz Sampolski – Zapytał o pozycję nr 756 załącznika nr 1 w uchwale budżetowej 
odnośnie braku dochodów. Złożył wniosek w imieniu Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Komunalnej o wzięcie pod uwagę wymaganych pozwoleń wodno-prawnych przy 
realizacji projektów.   
Pan Zastępca Wójta Daniel Kulkowski – odniósł się do złożonego wniosku.  
Pani Mirosława Lica – odpowiedziała na pierwsze pytanie.  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 20 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 20 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XVIII/53/2020 z dnia 19 czerwca 2020 
roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2020. 
 
2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański 
Projekt uchwały przedstawiła M. Lica – Skarbnik Gminy. Komisja Działalności Gospodarczej, 
Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt pozytywnie.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pan Andrzej Chmielewski – złożył wniosek o precyzyjne odczytanie dwóch pomyłek 
edytorskich występujących w projekcie uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – poinformował, że błędy zostały poprawione.  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 20 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 20 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XVIII/54/2020 z dnia 19 czerwca 2020 
roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pruszcz Gdański.  
 



3. udzielenia przez Gminę Pruszcz Gdański pomocy finansowej dla Województwa 
Pomorskiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. Poprawa bezpieczeństwa w 
ciągu DW222 w m. Straszyn w systemie zaprojektuj i wybuduj 
Projekt uchwały przedstawił P. Czajkowski - Kierownik Ref. Inwestycji i Remontów. Komisja 
Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu zaopiniowała projekt pozytywnie. 
Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt 
pozytywnie.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Nie zgłoszono.  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 20 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 20 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XVIII/55/2020 z dnia 19 czerwca 2020 
roku w sprawie udzielenia przez Gminę Pruszcz Gdański pomocy finansowej dla Województwa 
Pomorskiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. Poprawa bezpieczeństwa w ciągu 
DW222 w m. Straszyn w systemie zaprojektuj i wybuduj.  
 
4. rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Pruszcz Gdański 
Projekt uchwały przedstawił R. Kwieciński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pan Jerzy Kornacki – zapytał czy projekt uchwały nie powinien być podzielony na dwa 
osobne projekty, ze względu na dualizm przy głosowaniu.  
Pan Remigiusz Kwieciński – poinformował, że projekt uchwały powstał we współpracy z 
radcą prawnym oraz z pracownikiem merytorycznym. Wyjaśnił, że jest jeden projekt uchwały, 
ponieważ odnosi się on do jednego wniosku.   
Pani Monika Ficek – poinformowała o powodach złożenia skargi.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – Odniosła się do wypowiedzi Pani radnej Moniki Ficek.  
Pani Weronika Chmielowiec – odniosła się do wypowiedzi Pana Remigiusza Kwiecińskiego 
o toku postępowania w sytuacji, gdy uchwała nie zostanie podjęta. Zwróciła uwagę, że Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycje rozpatruje jedynie fakty.  
Pani Monika Ficek – wyraziła opinię na temat pracy urzędu oraz braku odpowiednich 
procedur postępowania.  
Pani Weronika Chmielowiec – złożyła wniosek o wyłącznie się z głosowania radnej Moniki 
Ficek.  
Pan mecenas Robert Dargiewicz – wyraził opinię, że w przypadku złożenia jednej skargi, 
powinna być ona rozpatrywana w formie jednej uchwały. W przypadku uwag do treści, radni 
mogą złożyć wniosek o wniesienie poprawek do projektu.  
Pani Monika Rynkowska – zwróciła uwagę, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji rozpatruje 
jedynie fakty. Odniosła się do uzasadnienia projektu uchwały.  
Pan Remigiusz Kwieciński – złożył wniosek o rozpoczęcie głosowania.  
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 11 osób, 7 osób zagłosowało przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu. Rada 
Gminy podjęła uchwałę nr XVIII/56/2020 z dnia 19 czerwca 2020 roku w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Wójta Gminy Pruszcz Gdański.  
 
5. przekazania wniosku 
Projekt uchwały przedstawił R. Kwieciński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Pan Remigiusz Kwieciński – wyraził swoją opinię na temat zakresu wniosku, którego dotyczy 
projekt uchwały.  
Pan Andrzej Chmielewski – przedstawił tok postępowania w przypadku podjęcia inicjatywy 
lokalnej przez mieszkańców. Przedstawił pomysł sporządzenia uchwały regulującej te 
procedury.  
 
Sesję opuścił radny Karol Kardasiński.  



 
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 19 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XVIII/57/2020 z dnia 19 czerwca 2020 
roku w sprawie przekazania wniosku.  
 
6. przekazania wniosku 
Projekt uchwały przedstawił R. Kwieciński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji.  
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – Otwieram dyskusję. 
Nie zgłoszono.  
 
W wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały 
głosowało 19 osób. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XVIII/58/2020 z dnia 19 czerwca 2020 
roku w sprawie przekazania wniosku.  
 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – przedstawiła Pana Karola Lipskiego – Dyrektora 

Ośrodka Sportu i Rekreacji Gminy Pruszcz Gdański.  

Pan Karol Lipski – przedstawił plan finansowy oraz działalność Ośrodka Sportu i Rekreacji.  

Pani Beata Biała-Grzędzicka – zapytała, kiedy zostanie otwarta stanica w Wiślinie i w 

Juszkowie.  

Pan Karol Lipski – odpowiedział na pytanie.  

Pani Karolina Wołosowska – podziękowała Panu Karolowi Lipskiemu za przekazane 

informacje.  

Pan Karol Lipski – poinformował o pozyskaniu bramek na boisko w Juszkowie.  

Pan Janusz Sampolski – podziękował za przedstawione sprawozdanie. Zapytał o szkółkę 

żeglarską. 

Pan Karol Lipski – odpowiedział na pytanie.  

Pani Monika Rynkowska – pogratulowała dotychczasowych osiągnięć oraz wizji rozwoju 

Ośrodka Sportu i Rekreacji.  

 

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – przedstawiła informacje dotyczące połączeń 

komunikacyjnych Gminy Pruszcz Gdański.  

Pani Weronika Chmielowiec – zapytała o pismo dot. informacji o działaniach Wójta Gminy 

Pruszcz Gdański w zakresie ewentualnego przejęcia komunikacji gminnej przez Zarząd 

Transportu Miejskiego w Gdańsku. Zaproponowała zaproszenie Dyrektora Zarządu 

Transportu Miejskiego w Gdańsku na spotkanie w sprawie komunikacji.  

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – poinformowała, że pismo zostanie przekazane 

radnym drogą mailową przez Kancelarię Rady Gminy.  

Pani Karol Kardasiński – zapytał o przygotowywany przetarg.  

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – odpowiedziała na pytanie. 

 

VI.  Zakończenie sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – W wyniku wyczerpania porządku obrad 

stwierdzam, że XVIII Sesja Rady Gminy Pruszcz Gdański VIII Kadencji została zakończona.  

 
 
Protokołowała: Agata Postrach  


